
Zápis z konference základní odborové organizace ÚOCHB AV ČR v. v. i. konané dne 
14. 6. 2022 
 
Přítomni: 
            
Členové výboru OO: M. Baňková, Z. Barták, J. Günter, J. Pokorná, P. Poncar, J. Vondrášek, 
J. Hniličková 
Členové OO: L. Borovičková, P. Bouř, E. Dolejší, J. Srp 
 
Jednání řídil: J. Vondrášek 
 
 1. Schválení programu schůze 
               
     Hlasování: (11/0/0), program schválen 
  
 2. Zpráva předsedy o činnosti odborové organizace UOCHB AV ČR (r. 2021 - 2022) 
 
Navýšení platů: Vzhledem k tomu, že při přechodu na nové mzdové tarify nedošlo u značné 
části zaměstnanců ke změně celkové mzdy, se OO dohodla s vedením a ekonomickým 
oddělením na navýšení platů všech zaměstnanců o 2800,- Kč od 1.4.2022. Vzhledem 
k vysoké míře inflace bude OO usilovat o průběžnou valorizaci mezd i v dalším roce nebo 
přinejmenším s každou novou kolektivní smlouvou v intervalech tři roky.  
 
Změny v hospodaření s prostředky členské pokladny OO - vzhledem ke stávajícímu 
přebytku v odborové pokladně navrhuje výbor OO další benefity pro své členy: 
 a) Možnost čerpání finanční částky až do výše maximálně 100 tisíc Kč jako pomoc 
v mimořádně těžkých životních situacích. 
b) Od 1.7.2022 bude OO přispívat svým členům a jejich rodinným příslušníkům na pobyty v 
UOCHB školících zařízeních v Hojsově Stráži a Dolní Malé Úpě 50 % ceny pobytu. 
 
Lavičky: Z prostředků OO byly pořízeny venkovní lavičky určené k odpočinku zaměstnanců 
a možnosti stravování ve venkovních prostorách areálu UOCHB. 
 
Fotbalový zápas: J. Vondrášek a J. Srp dohodli konání přátelského fotbalového zápasu týmu 
ÚOCHB  s Dejvickým divadlem 22. května 2022 na hřišti v areálu ČVUT Kotlářka.  OO 
proplatila pronájem sportoviště a vedení ústavu občerstvení. 
                     
Mikulášská nadílka byla zajištěna Janou Pokornou. 
 
            
3. Zpráva o čerpání peněz z odborové pokladny za rok 2022 

Celkové výdaje byly z důvodu ukončení odvodů Odborovému svazu pracovníků vědy 
a výzkumu (OSPVV) a mimořádného průběhu roku 2021 (Covid – omezené zájezdy a jiné 
aktivity) nižší než celkové příjmy, takže OO hospodařila s přebytkem. 
               
 4. Návrh rozpočtu pro rok 2022 
 
Byl navržen vyrovnaný rozpočet. 
                 
    Hlasování: (11/0/0) 

https://www.google.com/maps/place/%C4%8CVUT+v+Praze,+V%C3%ADce%C3%BA%C4%8Delov%C3%A9+sportovi%C5%A1t%C4%9B+Kotl%C3%A1%C5%99ka+-+softball/@50.1058108,14.3841042,482m/data=!3m1!1e3!4m5!3m4!1s0x470b953825470287:0x74ad3650f040ebea!8m2!3d50.1060325!4d14.3840459?shorturl=1
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